# **SAVING ABOVE PAR**

### Exclusive weekday rates from

\$2,538

\$3,988

Package Includes:

per room per player

per room per 2 players

Get back into your swing with a golf package. Challenge yourself on our championship course, then restore yourself with a blissful sleep.

FOR ENQUIRIES OR RESERVATION VISIT WWW.GRANDCOLOANE.COM CALL 853 2887 1111 OR 852 2803 2015 OR EMAIL RESERVATIONS@GRANDCOLOANE.COM

#### **GRAND COLOANE RESORT**



Complimentary access to The Club (Fitness Studio, sauna / steam rooms, jacuzzi and indoor/outdoor swimming pools) Complimentary round trip scheduled shuttle bus service between the hotel and Macau Ferry Terminal

> Extensions of stay without golf will be quoted "Best Available Rate(s)" of the day Room upgrade options available, supplement applies

Terms and Conditions: Above prices are in MOP and subject to 10% service charge and 5% tourism tax Offer is valid until December 30th, 2017 and for Sunday through Thursday only (golfing from Monday to Friday)

Blackout dates and other restrictions may apply Offer is subject to advance reservation and room availability Offer is not applicable for group bookings Caddy and golf cart is compulsory with extra charge and advance booking is necessary Macau Golf and Country Club has a speed of play policy of 4 hours and 10 minutes for 18 holes







# 享受絕佳優惠 同時揮出亮麗的桿數

## 平日優惠價

\$2,538

\$3,988

每2位球員/每房

利用高爾夫球套裝行程, 再度展現高超球技 到我們的錦標賽級球場挑戰自我, 然後再睡在舒適無比的床上, 煥發活力

如有查詢或預訂

請登入 WWW.GRANDCOLOANE.COM 致電 853 2887 1111 或 852 2803 2015 或電郵至 RESERVATIONS@GRANDCOLOANE.COM

### **GRAND COLOANE RESORT**



一晚標準園林景觀客房住宿連私人露台 澳門高爾夫球鄉村俱樂部 18 洞錦標賽高爾夫球場連果嶺費用 免費使用康體部設施(包括健身房、桑拿室/蒸氣浴室、按摩池、室内及室外游泳池) 免費使用酒店來回澳門外港客運碼頭穿梭巴士服務

> 延長住宿 (不包括高爾夫) 可享當天最優惠房價保證 各類客房升級優惠適用, 需加收附加費

以上價目以澳門幣結算, 需附加 10% 服務費及 5% 旅遊稅項 優惠有效期至 2017 年 12 月 30 日,客房入住只限於星期日至星期四 (高爾夫球活動只適用於星期一至星期五)

以上優惠需提前預訂,客房供應需視乎訂房時的入住情況而定以上優惠需提前預訂,客房供應需視乎訂房時的入住情況而定以上優惠不使用於團體預訂

球員必須使用球僮及球車。此優惠不包括球僮及球車費。球優及球車必須提前預訂 在澳門高爾夫球鄉村俱樂部完成十八洞之限定時間為四小時十分鐘





